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Geachte leden van de raad en college,  
 
Aan het college van Burgemeester en Wethouders van Helmond, 
 
Ondanks alle inzet van de gemeente Helmond om de eikenprocessierups te bestrijden, is het in de hele 
regio een ware plaag aan het worden. De processierups is vooral een plaag op plekken waar veel 
eikenbomen staan zoals in onze stad. De eikenprocessierups zorgt voor veel overlast bij de inwoners van 
Helmond. Extra aandacht verdienen hierbij de plekken waar veel kinderen samenkomen, de plekken waar 
kwetsbare mensen verblijven en de plekken waarbij veel eikenbomen gesitueerd zijn in een woonwijk. Het 
achteraf wegzuigen van de eikenprocessierups lijkt een oplossing maar is zeker niet voldoende en 
bovendien kostbaar. We zien dat bij deze aanpak de haren van de eikenprocessierups zich alsnog 
ongebreideld kunnen verspreiden en dan is het kwaad al geschied. Het preventief behandelen van 
eikenbomen lijkt de enige constructieve oplossing. 
 
Op dit moment is de ene gemeente veel actiever dan de andere, terwijl de vlinders die uit de rupsen 
voortkomen zich niet aan de gemeentegrenzen houden en overal weer opnieuw eitjes leggen. Naar onze 
mening moet er voor de bestrijding coördinatie komen, om de plaag die zich dit jaar openbaart de komende 
jaren fors terug te dringen. De verwachting is namelijk dat, als we op deze voet verder gaan, de plaag de 
komende jaren alleen maar erger wordt met alle gevolgen voor onze inwoners van dien.  
 
Wij hebben daarom de volgende vragen: 

1. Is het college het met ons eens dat er een regionaal plan moet komen om deze steeds toenemende 

overlast aan te pakken richting de komende jaren? 

2. Het Kenniscentrum Eikenprocessierups vindt dat overheden, gezondheidsdiensten en 

wetenschappers om tafel moeten om te bezien hoe de processierups gezamenlijk kan worden 

bestreden. Wat is het standpunt van het college hierin?  

3. Kan het college ons toezeggen dat er met de regio overleg komt voor een gezamenlijke aanpak? 

4. De provincie Limburg pakt de bestrijding op haar eigen (succesvolle) manier aan, biedt dat 

mogelijkheden voor Helmond (en omgeving)? 

(https://www.rtvoost.nl/nieuws/314291/Eikenprocessierups-expert-Met-goede-aanpak-heeft-

Overijssel-over-paar-jaar-geen-overlast-meer) 

 

Namens de VVD fractie,  
Lydia van Bokhoven 
Jeanne Janssen 
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Antwoord college van Burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mee: 
 

1. Is het college het met ons eens dat er een regionaal plan moet komen om deze steeds toenemende 

overlast aan te pakken richting de komende jaren? 

 

Ja, wij zijn het hiermee eens. De bestrijding houdt niet op bij de gemeentegrenzen en ook wij zien 

dat gemeenten hier verschillend mee omgaan.  

 

2. Het Kenniscentrum Eikenprocessierups vindt dat overheden, gezondheidsdiensten en 

wetenschappers om tafel moeten om te bezien hoe de processierups gezamenlijk kan worden 

bestreden. Wat is het standpunt van het college hierin?  

 

Wij zijn het hiermee eens en wij zullen dit standpunt ook uitdragen naar de andere gemeenten in de 

regio.   

   

3. Kan het college ons toezeggen dat er met de regio overleg komt voor een gezamenlijke aanpak? 

Er bestaat reeds een regionaal overleg, geïnitieerd door de GGD ZuidOost Brabant. Dit overleg was 

in de afgelopen jaren verwaterd, maar is eind 2018 nieuw leven ingeblazen. Tot nu toe is dit overleg 

vooral inventariserend van aard en zijn er geen afspraken over een regionale aanpak. Wij zeggen u 

toe dat wij daar in de aankomende overleggen voor zullen pleiten. 

 

4. De provincie Limburg pakt de bestrijding op haar eigen (succesvolle) manier aan, biedt dat 

mogelijkheden voor Helmond (en omgeving)? 

(https://www.rtvoost.nl/nieuws/314291/Eikenprocessierups-expert-Met-goede-aanpak-heeft-

Overijssel-over-paar-jaar-geen-overlast-meer) 

 

Wij hanteren in Helmond een vergelijkbare aanpak. Elk najaar vindt een evaluatie plaats. We 

vergelijken de preventieve bestrijdingstekening met de locaties van de meldingen en hoe groot de 

overlast was. Daarop passen we de bestrijdingstekening voor het komende jaar aan. In april worden 

de uitloop van het blad, bladzetting en de weersomstandigheden gemonitord. Op basis daarvan 

maakt de aannemer een planning voor de preventieve bestrijding.  

 

Burgemeester en wethouders van Helmond  
de burgemeester                                                                                            de secretaris  
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel                                                 mr. drs. A.P.M. ter Voert  
 

https://www.rtvoost.nl/nieuws/314291/Eikenprocessierups-expert-Met-goede-aanpak-heeft-Overijssel-over-paar-jaar-geen-overlast-meer
https://www.rtvoost.nl/nieuws/314291/Eikenprocessierups-expert-Met-goede-aanpak-heeft-Overijssel-over-paar-jaar-geen-overlast-meer

